
  

 

 

 

Norrtälje den 12 oktober 2020 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
www.facebook.com/norrtaljesocialdemokrater 

www.instagram.com/socialdemokraternanorrtalje 

 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun har låtit kommuninvånare skicka in frågor 
som man vill ha svar på. Vi vill vidarebefordra en av dessa frågor, från Anna Roos och 
Maria Nicklasson-Linde, om när det kommer att byggas nya kommunala förskolor i 
Norrtälje kommun. I och med nedläggningen av förskolan Vega och den starka 
befolkningstillväxten i Norrtälje kommun är detta extra aktuellt.  

Därför undrar vi socialdemokrater: 

-  När kommer det att byggas fler kommunala förskolor i Norrtälje kommun? 

 

För Socialdemokraterna, 
 
 
Ulrika Falk (S), oppositionsråd 


